 The University of Tübingen announces a job opening for a senior professor of Bioarchaeology in the Department of Early Prehistory and Quaternary Ecology of the Geoscience Faculty
The appointment is scheduled to begin on April 1, 2010. Applicants with a focus in teaching and research in Archaeobotany, Archaeozoology or Paleoanthropology are encouraged to apply.

Applicants should have an internationally recognized history of excellence in research and will be expected to direct a research team based primarily on external funding. Interdisciplinary scholarship within the Geoscience Faculty and in collaboration with members of neighboring faculties is desired.
Applicants should have a habilitation or its equivalent and should have a strong teaching record.

The university seeks to increase the number women faculty members, thus female applicants are particularly encouraged to apply. Qualified handicapped candidates are encouraged to apply.

Candidates should submit the following materials: CV with research profile, copies of university diplomas, list of research projects and funding, plans for future research and teaching, list of publications, and three selected publications to:
Prof. Peter Grathwohl, Dean of the Geoscience Faculty, University of Tübingen Sigwartstraße 17, 72076 Tübingen, Germany
The deadline for applications is January 25, 2009
Eberhard-Karls-Universität Tübingen

In der Geowissenschaftlichen Fakultät der Universität Tübingen ist am Institut für Ur- und Frühgeschichte zum 01.4.2010 die

W3-Professur für Bioarchäologie

wieder zu besetzen.

Der/die Stelleninhaber/in soll das Gebiet der Bioarchäologie mit den möglichen Schwerpunkten in Archäobotanik, Paläoanthropologie und/oder Zooarchäologie in Lehre und Forschung vertreten. 

Neben internationalen Forschungsaktivitäten und dem Aufbau einer vorwiegend drittmittel​finanzierten Arbeitsgruppe wird die Bereitschaft zu interdisziplinärer Zusammenarbeit mit den Arbeitsgruppen der eigenen Fakultät und den Nachbarfakultäten erwartet.

Einstellungsvoraussetzungen sind die Habilitation oder gleichwertige wissenschaftliche Leistungen sowie didaktische Eignung.

Die Universität strebt eine Erhöhung des Anteils der Frauen in Forschung und Lehre an und bittet deshalb entsprechend qualifizierte Wissenschaftlerinnen nachdrücklich um ihre Bewerbung.

Schwerbehinderte werden bei gleicher Eignung bevorzugt berücksichtigt.

Bewerbungen (mit Lebenslauf und Darstellung des wissenschaftlichen Werdeganges, Kurzfassung der bisherigen und geplanten Forschungsvorhaben und ihrer Finanzierung, Ablichtung von Urkunden, Verzeichnis der Schriften und Lehrveranstaltungen sowie drei ausgewählten Publikationen) sind bis zum 25. Januar. 2009 an den Dekan der Geowissenschaftlichen Fakultät der Universität Tübingen, Sigwartstraße 17, D-72076 Tübingen, zu richten.

